

## URBAN GUIDE HÔTEL

### UN SWING IMPÉRIAL - / An imperial swing

**Le fameux Imperial Ancey Festival lance sa 4<sup>ème</sup> édition, du 14 au 29 Août 2019. Ces 15 jours de festivités promettent d'être inoubliables, dans un univers artistique d'exception, hors du temps.**

*- / The famous Imperial Ancey Festival launches its 4<sup>th</sup> edition, from 14 to 29 August 2019. These 15 days of festivities promise to be unforgettable, in an exceptional artistic universe, out of time.*



**Des artistes passionnés de musique et des maîtres du rire se rassemblent une nouvelle fois dans le lieu idyllique de l'Imperial Palace d'Ancey.**

Entre blues, funky music, jazz coloré de la Nouvelle-Orléans, et tout un répertoire classique, l'événement réserve bien des surprises... Plaisir, bonne humeur et culture se donnent rendez-vous dans un cadre unique. Venez goûter à la beauté des paysages et des mélodies dès 18h sur la terrasse face au lac, puis à 21h dans la Salle de l'Europe. Nul doute que l'Imperial Ancey Festival 2019 s'annonce vibrant d'émotions !

*- / Artists passionate about music and masters of laughter gather again in the idyllic setting of the Imperial Palace Ancey.*

*Between blues, funky music, colorful New Orleans jazz, and a classic repertoire, the event has many surprises in store... Pleasure, good mood and culture meet in a unique setting. Come and enjoy the beauty of the landscapes and melodies from 6pm on the terrace facing the lake, then at 9pm in the Salle de l'Europe. Without a doubt, the 2019 Imperial Ancey Festival will be vibrant with emotions!*

**Imperial Palace**  
Allée de l'Impérial, Ancey  
+33 4 50 09 38 88  
[www.imperial-ancey-festival.fr](http://www.imperial-ancey-festival.fr)